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Abstract (en)
The table is provided, in particular, for use as a desk or office machine table. Its table top (10) is mounted in the rear region in order to cause as little
restriction as possible to the movement space of the person working at the table. Said person may frequently wish to adjust the inclination of the
table top. In this case, so that the height adjustment does not also have to be corrected each time, despite the mounting of the table top (10) in the
rear region in the proposed table its swivel axle is situated near to the front edge when changing the inclination so that its height remains essentially
constant. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Tisch ist insbesondere zur Verwendung als Schreib- oder Büromaschinentisch vorgesehen. Seine Tischplatte (10) ist im hinteren Bereich
gelagert, um den Bewegungsraum der an dem Tisch arbeitenden Person möglichst wenig einzuschränken. Diese möchte öfters die Neigung
der Tischplatte verstellen. Um dabei nicht jedes Mal auch eine Korrektur der Höheneinstellung vornehmen zu müssen, befindet sich bei dem
vorgeschlagenen Tisch trotz der Lagerung der Tischplatte (10) im hinteren Bereich ihre Schwenkachse bei der Veränderung der Neigung nahe der
Vorderkante, so daß deren Höhe im wesentlichen konstant bleibt. <IMAGE>
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